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Geachte leden van het College, 
 

 
Op 20 maart van dit jaar zijn de verkiezingen voor Provinciale Staten en de waterschappen 

gehouden. Net als bij vorige gelegenheden viel het grote verschil tussen de verkiezingen voor de 
Waalwijkse gemeenteraad en die voor andere overheden op. Dit verschil en de gang van zaken zijn 

voor onze fractie aanleiding om een aantal vragen te stellen. Want worden bij de gemeenteraads -
verkiezingen kosten noch moeiten gespaard om onze inwoners op te roepen om te gaan stemmen, 

voor de overige verkiezingen lijkt het minimale te worden gedaan. Dit jaar zijn enkele weken voor 

de verkiezingen op de gebruikelijke plaatsen de borden geplaatst met de posters van de 
gemeenteraadsverkiezingen er nog op. Dat zorgde voor verwarring omdat lokale coryfeeën daarop 

te zien waren die dit jaar niet meededen aan de verkiezingen. Voor anderen betekende het 
mogelijk een pijnlijke herinnering aan de uitslag van vorig jaar. Bovendien ging het per locatie om 

één bord zonder verdeling, terwijl het drie verkiezingen betrof (PS Noord-Brabant, AB Aa en Maas 
en AB Brabantse Delta), zodat alles door elkaar kwam te hangen. In andere gemeenten hadden ze 

dit met drie verschillende vlakken beter geregeld. 
 

1. Vindt u het geen gemeentelijke taak om bij andere verkiezingen de inwoners op te roepen 
om te gaan stemmen en de opkomst te stimuleren?  
 

2. Is het conform regels van privacy/portretrecht wel toegestaan om posters met foto’s van 

inwoners zo lang na de verkiezingen nog in de openbare ruimte zichtbaar te maken?  
 

Terwijl politieke partijen die via borden om de lichtmasten reclame maakten, deze nog op de 
avond van de 20e maart of kort daarna moesten verwijderen, liet de gemeente de borden met 

posters staan. Drie weken later werden de borden ‘schoon’ gemaakt en sindsdien staan ze te 
wachten op de verkiezingen voor het Europese parlement. Duidelijk is dat de tand des tijds niet 

voorbij is gegaan aan deze borden, die vaak ook nog scheef zijn geplaatst. Veelal staan ze op 
strategische plaatsen, zoals langs invalswegen (PKO-weg en Drunenseweg te Waalwijk, 
Tilburgseweg te Sprang-Capelle en Schoutstraat te Waspik) en in de buurt van winkelcentra (De 

Els-zuid en Groen van Prinstererlaan te Waalwijk en het Dorpsplein te Waspik). 
 



3. Vindt u niet dat u met twee maten meet, doordat de politieke partijen hun borden zo snel 

mogelijk moeten weghalen, terwijl de gemeente die rustig met de verouderde affiches erop 
nog maanden laat staan?  
 

4. Hebt u klachten ontvangen over het niet tussentijds verwijderen van de gemeentelijke 
borden? 

 

5. Is het niet vreemd om daar waar u zoveel investeert en nog wil investeren in de uitstraling 
van het centrum van Waalwijk, dat u een bord dat duidelijk een dissonant is, zo lang de 
omgeving laat ontsieren?  
 

6. Ziet u mogelijkheden, als een volgende keer dergelijke borden 3 maanden moeten blijven 
staan, om deze functioneler te gebruiken? 

 
Naar aanleiding van het voorgaande willen we u ook een paar vragen stellen over LED-borden die 
in verschillende gemeenten worden gebruikt voor reclame en het aankondigen van (gemeentelijke) 
activiteiten. Meerdere keren heeft een niet onbelangrijke fractie in Waalwijk gevraagd of langs de 
invalswegen in Waalwijk LED-schermen konden worden geplaatst, zodat bijvoorbeeld reclame kon 
worden gemaakt voor evenementen. Lange tijd heeft er langs de Prof. Kamerlingh Onnesweg een 
LED-scherm (van Ledvida) gestaan. Het was de bedoeling dat deze wijze van communiceren verder 
zou worden uitgebouwd. Inmiddels is het scherm weggehaald, heeft er een tijdelijk scherm 
gestaan en staat er sinds kort een nieuw scherm dat alleen door een meubelgigant wordt gebruikt.  
 

7. Hoe ver bent u met de plannen om langs de invalswegen LED-schermen te plaatsen? 
 

8. Welke afspraken hebt u met de meubel- en keukenondernemer gemaakt over het gebruik 
van het scherm? 

 

Met grote belangstelling wachten wij uw beantwoording af. 
 
 
Hoogachtend, 
mede namens de fractie van de ChristenUnie, 
 
Jan van Groos 


